
Industrial Motor

Motor

KMT32B 
Magnetoresistive 
Position Sensor

Generator set: convert mechanical 
energy into electrical energy

Motor: convert electric energy 
into mechanical energy

Industrial motors are electromagnetic devices that convert or 
transfer electric energy according to the Faraday law of 

electromagnetic induction.

Electric motors are a key element 
for electric energy production 
and conversion. Therefore, they 
play a vital role in almost all 
industries and sectors in 
modern society.

Meanwhile, the 
sensor is the key 
component of the 
motor control 
system.

Used for measuring magnetic pole position and 
rotation angle on servo motors

Low power consumption 

Long service life

Simple structure
shock resistance 

High reliability

Excellent high 
frequency performance

Instant response 

Non-contact angle 
measurement

Harsh environment 
applicable

It can check the temperature rise curve when the motor starts, and 
cuts o� the power supply to protect the motor from damage and 
confirm the safety of workers when the temperature is too high.

High insulation 
to withstand 

voltage

High precision Smaller outer 
diameter

TE Connectivity can also customize the product
according to the needs of customers

At present, standard products are available for direct supply

Generator Set

RTD Stator 
Temperature 
Sensor

The NTC/PT temperature sensor is used for temperature 
monitoring of stator windings in large generator sets and 

measures the average stator coils to avoid insulation damage. 
Long-term trend data is also available to support parameter 

adjustments and settings to avoid faults.

Up to

5kV
isolation voltage

Up to

180 °C 
operating

temperature

0.76mm

The thickness can be as thin as

single core, double core, 
platinum resistance, 
copper resistance, 
nickel resistance, 
thermocouple

There are many choices for internal 
induction core, 

It can meet the requirements of a 
wide variety of application scenarios

6.35-63.5mm

The shell width can be

depending on the selected 
induction core

Suitable for

 large generator 
sets and motors

插件式和表贴式血氧传感器
为临床提供无创并连续的

血氧含量水平检测

在医疗急救中，好的传感器技术可以挽救生命。凭借久经考验的精确度和可靠性，

以及现今无手工焊接工艺提供了更高效的性能，TE为您的关键应用提供卓越的传感

器产品。
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高效

响应迅速

精准 

表贴式血氧传感器元件插件式血氧传感器元件

在
SpO2

水平检测方面

特点 

三大优势 
TE Connectivity (TE) 的插件式和表贴式血氧传感器的三大优势。

高精确度 
准确的血氧含量水平检测在紧急医疗情况中发挥着至关重要的作用。
我们的SpO2血氧元件提供一流的产品精度，其红光LED波长公差可
达660nm±2nm。

1

响应迅速 
血氧含量低会对细胞功能造成负担，在某些医疗急救中，好的传感器
技术可以挽救生命。TE的插件式和表贴式血氧传感器及组件可提供
患者所需的快速检测。

3

经验证的高可靠性 
作为技术领军企业，TE在短短三十年的时间里，生产了超过2500万

个血氧传感器组件，可提供高水平的可靠技术。

2

TE Connectivity已准备好并且能够满足您的
需求，为您提供：

我们随时准备为您服务

 血氧元件专有发射器提供两种不同的红外LED波长可选：880nm或910nm

 配备两个不同LED波长（红光和红外）的双驱动发射器

 具备可扩展性的自动化制造，可满足大批量生产需求

 生产可重复使用和一次性脉搏血氧仪的能力

新增的表面贴装工艺

TE的SMT表贴式血氧传感器消除了手工焊接操

作，从而提高了可靠性。SMT血氧传感器适合

使用经济高效的自动化设备进行安装，从而减少

劳动强度和成本，提高安装精度，提升了性价比。

减少劳动强度

和成本

提高安装精度

应用

脉搏血氧仪 指夹式/耳夹式
SpO2探头

一次性条状或蝶状
SpO2探头

请即刻联系TE Connectivity，或访问我们的网站，

了解更多信息：te.com

The information here, including drawings, illustrations and diagrams used to illustrate the purpose of the 
product, is believed to be accurate. However, TE Connectivity does not warrant the accuracy or 
completeness of this information and does not assume any responsibility for its use. TE Connectivity’s 
only obligations are those stated in TE Connectivity’s General Terms and Conditions of Business, and 
under no circumstances shall TE Connectivity be liable for incidental, indirect or consequential losses 
arising from the sale, resale, use or misuse of the products.  Users of TE Connectivity products shall make 
their own assessment to determine whether each product is suitable for a specific purpose.

TE Connectivity and TE connectivity (logo) are trademarks. Other logos, product and/or company names 
mentioned herein may be trademarks of their respective owners.

NTC/PT
Temperature 
Sensor


